

Referat LUNDEBJERGGÅRD CENTERRÅDSMØDE 3. maj 2024. KL. 9.30

Referent: René Christiansen. Ordstyrer: Carsten Eriksen

Deltagere: Jørgen Olsen, René Christiansen, Torben Mundt, Jørgen Overby Kiel, Carsten Eriksen, Aage Pedersen, Bent Hansen, Vibeke Davids Hansen, Hanne Blomhøj, Annette Wichmann Hegerlund, Lone Lundø og Lene Ancher Nygaard

Fraværende: Stefan Valbjørn og Dorthe Grønbeck.

Jan fra motionisterne oplyste, at centervagten på forespørgelse kunne oplyse at der p.g.a. ferier m.m. var introduktion af nye motionister den 14. maj, 20. juni og 20. august. Det blev oplyst at Centerrådet på sidste møde havde taget til efterretning at holdene er på 12 deltagere. Det blev endvidere oplust at der i weekends ikke var fyldte hold.

1. Godkendelse af dagsorden

Det blev foreslået og godkendt at vi drøftede vagtlisterne.

1 a Vagtlisterne

På grund af manglende centervagter i en periode blev det foreslået at vi f.eks. om søndagen ikke deltog med centervagt. Et flertal ønske at bibeholde nuværende ordning

Det blev nævnt at man kunne indkalde andre brugere som centervagter. RC nævnte at dette dog krævede at brugeren blev medlem af centerrådet, idet det alene iht. vedtægtens § 5 stk. 6 er centerrådsmedlemmer som er centervagter

Stefans vagter i maj varestages således: den 6. maj Lone, 15. maj Annette og 22. maj Aage
Herefter var dagsorden godkendt

2. Godkendelse af referat fra 19.4.

Der blev spurgt til godkendelsen af holdstørrelse på motionshold. Det blev oplyst at det fremgik af referatet at vi var gået fra 14 til 12 motionister.

Jørgen K. oplyste at Ølbrygningen placeres i træningskøkkenet, idet beholderen ikke kunne stå i snedkerværkstedet.

Herefter blev referatet godkendt

3. Formanden/alle orienterer.

Stefan havde trukket sig som medlem af centerrådet.

Formanden om få deltagere til hjertestarterkursus og der var ikke indsendte forslag men en bemærkning til referatet (jfr. svar i punkt 2 om holdstørrelser)

4. Ordstyrer ved kommende CR sammenkomster. Skal vi forsøge en turnusordning?

Centerrådet drøftede rollen som ordstyrer og efter den 31. ds. varetager Aage ordstyrehvervet.

5. Tonen i Centerrådet og i huset. God, dårlig, eller OK?

Der var en tovholder som havde nævnt den dårlige tone fra en centervagt. Centerrådet har opsat skilte om den gode tone og selvfølgelig gælder det alle også centerrådsmedlemmer at bevare den gode tone.

6. Ændringer i opgavefordelingen – Bent flytter. Hvem overtager opgaverne? Tovholder-lokale administration? Administration af nøgler? Hjemmesiden? IT udstyr, mikrofoner, lyd, projektor? andet.

- Tovholdere for undervisning og lokaler: Lone og Annette
- Administration af nøgler: Lene
- Hjemmesiden: Jørgen O.
- IT, mikrofoner, lyd og projektor: Morten
- Kommunikation med kommunen: Formanden, Lene og Annette.

Bent eftersender diverse koder. Bent deltager ikke i centervagtordningen fra 1. juni

7. Status Økonomi

Salg af ting produceret på Lundebjerggård. Skal vi selv styre det.

Lene kommer med oplæg til centerrådet.

Fondsmidler

Der var ikke indkommet forslag. Centerrådet dropper indtil videre at søge.

Budgetoverslag fra Specifikke udvalg?

Alle formænd fra udvalgene havde ikke afleveret bidrag til kassereren.

Bladt andre ville Torben, Vibeke, Jørgen K og René gerne se forbrugsoversigter af regnskab og budget.

8. Udvalgene

Fredagsklubben: Der var 48 deltagere og der var hjælp fra centerrådsmedlemmer.

Udflugtsudvalget: Der tænkes på en tur til efteråret til Stege.

9. Udestående.

Det blev besluttet, at punkterne ikke opremses i referatet, men alene gennemgås mundtligt via sekretæren.

Regler for udlån af salonen.

På foranledning havde Carsten fundet gældende regler:

"Enhver lovlig forening hjemhørende i Frederikssund kommune må låne salonen efter centrets lukketid mod at kvittere for modtagelse af nøgle med navn og telefonnummer".

René mente der er behov for ændringer hertil.

10. Bordet rundt.

- Jørgen K om nedrivning af skuret og placering af bl.a trillebør.
- Torben om at Jørgen K og Torben finder egnet sted til haveredskaberne i samarbejde med Ole Rømer
- Torben om minimum deltagere på 10 til Foldboldsarrangement den 20. juni.

11. Næste møde fredag den 17. maj kl. 9.30

Afbud fra Jørgen K, Aage og Torben

Mødet slut kl. 11.30